
                                                    

________________________________________________________________________________

________________________________________________________________________________________________
Kublovské noviny vydává Obec Kublov, 267 41 Kublov 199, IČ: 233439. Vydávání povoleno Ministerstvem kultury 
ČR pod evid. číslem MK ČR E 14363 ze dne 25.3.2003. Redaktoři  RNDr. Hana Jungmanová a JUDr. Josef Matějka.

www.kublov.cz                  číslo 3 / říjen 2015       obec@kublov.cz

ZZ ČČIINNNNOOSSTTII OOBBCCEE ::
V těchto dnech finišují práce na zateplení našeho obecního úřadu. Součástí projektu bylo 

odizolování sklepních prostor a vybudování nového sociálního zařízení pro lékaře a návštěvníky 
zdravotního střediska.  Zdárně byl ukončen projekt, v rámci kterého obec zakoupila  mechanizaci 
pro nakládání s biologickým odpadem.  Byly pořízeny tři kontejnery na vozidlo Avie,  štěpkovač s 
benzinovým motorem a nakladač.  Všichni naši občané, kteří o to projevili zájem,  obdrželi od obce 
do bezplatné výpůjčky kompostéry.  Omezenému počtu občanů můžeme ještě kompostér zapůjčit a 
to až do vyčerpání našich zásob. Než se nám podaří zřídit sběrný dvůr, se kterým počítáme v 
prostoru před naší čistírnou odpadních vod, plánujeme organizovat jednorázové odvozy 
biologického materiálu rostlinného původu (větve, listí).  S první akcí počítáme o víkendu 14. a 15. 
listopadu, kdy občané mohou tento bioodpad navést do přistavených kontejnerů na plochu vedle 
Veského rybníka, kde drobnější materiál budou moci vhazovat do připravených kontejnerů, větve 
prosíme ponechat stranou pro následné štěpkování. 

Zastupitelstvo obce na posledním veřejném zasedání projednalo záměr na využití rodného 
domku J.L.Zvonaře, kdy nejprve bude zadáno vypracování studie zohledňující skutečnost, že se 
jedná o památkově chráněnou stavbu. V rámci přípravných prací členové zastupitelstva v sobotu 
24.10. uspořádali brigádu, při které byly vyklízeny půdní prostory tohoto domku.  Celkem byly 
odvezeny dva kontejnery nejrůznějšího harampádí, především jsme z půdního prostoru vyklidili 
velké množství sena, slámy a hoblin, které zde předchozímu majiteli zřejmě sloužily k zateplení 
objektu, avšak představovaly značné požární riziko. Objekt obec zajistila i elektronickým 
zabezpečovacím zařízením proti požáru a vloupání. 

Pokud jde o osud dalších dvou žádostí o dotace, a to na rekonstrukci bývalého kina a opravu 
hasičské cisterny, bylo pro nás opravdu velkým zklamáním, že ani v jednom z těchto projektů naši 
obec Středočeský kraj nepodpořil. Zejména v případě dotace na opravu cisterny je pro nás tato 
skutečnost překvapující, už z toho důvodu, že kublovská jednotka  SDH je zařazena do III. stupně 
JPO a je využívána k zásahům nejen v naší obci. Není nic výjimečného, že s ohledem na polohu 
Kublova zasahujeme i v sousedním rakovnickém okrese. V letošním extrémně suchém létě jsme 
dokonce likvidovali požár i v 38 km vzdálené obci Šípy na okr. Rakovník. Nemůžeme se pak divit, 
že členové naší JPO nerozumí tomu, že ani opakované žádosti o podporu ze strany Stč. kraje nebyly 
vyslyšeny. 

Chceme poděkovat všem občanům, kteří se i v tomto roce podíleli na zvelebování naší obce, 
například i tím, že sekají trávu okolo svých nemovitostí.  Každá taková pomoc je pro nás vítána, 
neboť prostředky ušetřené na zajištění této činnosti obec může využít efektivnějším způsobem. 

Děkujeme také občanům, že respektovali letošní omezení, která byla vyhlášena k šetření s 
vodou. 

Žádáme uživatele obecní studny Zlatovka, aby v případě, že při čerpání vody zjistí jakoukoli 
poruchu, tuto nahlásili na zdejší úřad. Reagujeme tak na naše zjištění, že po ukroucení kohoutku, 
což nepochybně způsobila únava materiálu a nikoho by nenapadlo to komukoli vyčítat, vyřešil věc 
uživatel tak, že vyšrouboval pojistky, aniž kohokoli o závadě informoval. V těchto dnech probíhá 
oprava této závady. 

K dotazu některých občanů sdělujeme stanovisko AVE CZ Hořovice, která pro zdejší obec 
zajišťuje odvoz komunálního odpadu ve věci vysypávání pytlů,  přistavených k popelnicím. 
Zástupce této společnosti připomíná, že občané by měly komunální odpad především umísťovat do 
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předepsaných typizovaných nádob.  Přesto budou  v situaci, kdy objem výjimečně nepostačil, 
zajišťovat i odvoz přistavených pytlů, pokud však tyto budou obsahovat komunální odpad. 
Komunálním odpadem není například listí a to ani to z ořechů.

RROOZZLLOOUUČČEENNÍÍ SS PPRRÁÁZZDDNNIINNAAMMII
Letošní rozloučení s prázdninami si přišlo užít minimálně 60 dětí. Starší děti pobavil kouzelník a ty 
menší si užily odpoledne s klaunem, který s dětmi soutěžil, tančil a vyráběl obr bubliny. Děti také 
potěšilo tvoření z balonků a skákací hrad, na kterém bylo celé odpoledne plno. Pro všechny bylo 
připraveno občerstvení.

BBĚĚHH SS KKUUBBLLOOVVÁÁČČKKEEMM
Do prezenčních listin se zapsalo 45 dětí a 15 dospělých. Běh byl určen pro všechny věkové 
kategorie. Po dětských kategoriích předškoláků – 100m, školáků 6-7 let 200m, 8-10 let 400m  a 11-
15 let 800 m se vydali na trasu dlouhou 5 km i dospělí. Celým závodem se nesla výborná atmosféra, 
kterou vytvořili ostatní členové rodiny, ti fandili a povzbuzovali k vítězství. Každý závodník dostal 
drobný dárek.

Připravujeme:
RROOZZSSVVĚĚCCEENNÍÍ VVÁÁNNOOČČNNÍÍHHOO SSTTRROOMMUU AA VVÁÁNNOOČČNNÍÍ JJAARRMMAARRKK -- SSOOBBOOTTAA 2288.. 1111.. 22001155
Letos se pokusíme prozářit sváteční odpoledne, nejen vánoční klidnou a pohodovou náladou, ale i 
prostřednictvím svíček, prskavek a ohnivých plamenů.
Budeme rádi, když nám pomůžete, a to svými nápady, výrobky či spoluprací při organizaci.

Vystoupí MŠ Kublov, Pěvecký sbor ZŠ Broumy, Ohnivá show Mysteria, Ohnivá královna a další.
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KUBLOVÁČEK VÁS ZVE NA:
Lampionový	průvod	– sobota 31. 10. 2015
Kurz	- pletení	z pedigu,	sobota	7. 11. 2015	nebo neděle	8. 11. 2015
Kurz - ovládněte	tabulky	i	dokumenty,	sobota	14. 11. 2015
Kurz	- "Blíží	se	Vánoce,	pojďme	si	ukázat	jak	udělat	fotoknihu,	kalendář	nebo	jiný	
dárek	z vlastních	fotek"	sobota	21. 11. 2015,
Omezený počet účastníků. Nutno předem přihlásit – kublovacek@kublovacek, tel. 737 732 802.

Spolek dobrovolných mopedistů Kublov.
Ochladilo se, začalo pršet, noc je delší než den a tak je čas se zastavit a ohlédnout se, jaká byla 
sezona 2015. V dubnu kublovský spolek uspořádal již čtvrtou mopeďáckou zábavu se zábavným
programem. Účast byla znovu hojná. Zábavu navštívilo mnoho hostů z řad mopedistů z okolí, ale i 

místních spoluobčanů. Dle ohlasů na místě i na 
internetu se zábava povedla, jen je škoda, že 
s ohledem na současné okolnosti další zábava asi 
nebude. První květnový víkend uspořádali 
kamarádi z Žebráckého spolku největší sraz 
mopedů v ČR s pravidelnou účastí více než 400 
ks historických strojů Moped Stadion. Této akce 
se z obce účastnilo 15 členů. Možná si 
spoluobčané všimli zvýšeného rojení mopedů o 
kublovské pouti. Spolek uspořádal již třetí ročník 
klubové vyjížďky na Velíz . Náš člen David Srp 
vyřezal ze dřeva putovní pohár pojící se k této 
akci. Vítězem letošního ročníku se stal Jaroslav 
Oliverius . Na akci nás přijeli podpořit i přátelé ze 

Žebráku. V průběhu sezony jsme se zúčastňovali mopeďáckých jízd pořádaných okolními spolky. 
Již jsem zmínil největší letošní akci v Žebráku, dále pak v Příbrami, Rakovníku, Praskolesích, 
Lochovicích, Svinařích ale i ve Světlé nad Sázavou. O prázdninách se povedlo naší cestovatelské 
části spolku (Štancovi, Luňáčkovi, Rázkovi a Trkovských) vyšetřit volný víkend a znovu uskutečnit 
Krkonošský výlet v sedle mopedu. Při plánovaných zastávkách se vždy těšili velkému zájmu okolí.  
V září jsme uspořádali u nás v Kublově 
již 7. ročník mopeďáckého špacíru 
Křivoklátskem. Trasu jsme tradičně vedli 
okolím Berounky. O úvodní slovo 
k zahájení letošního ročníku jsme 
požádali našeho starostu JUDr. Josefa 
Matějku. Oproti loňskému ročníku, kdy 
nám nepřálo počasí, letos bylo ukázkové 
babí léto.  Akce se zúčastnilo 152 
mopedistů. Požádali jsme Obecní úřad o 
vyhlášení této akce. Přišlo se podívat i 
mnoho kublovských příznivců. Pro 
účastníky i pro hosty jsme připravili 
občerstvení s posezením přímo na ploše u 
hasičárny. Chtěl bych tímto poděkovat za 
podporu a pomoc Obecnímu úřadu Kublov a místním hasičům. Protože to byla jedna z posledních 
akcí sezony v širokém okolí, panovala i s ohledem na výtečné počasí dobrá nálada. Jak jsem psal již 
vloni, do Kublova se jezdí za partou kamarádů, hezkou krajinou a dobře připravenými akcemi.  
Jménem Spolku dobrovolných mopedistů Kublov přeji všem klidnou zimu, hodně zdraví a na jaře 
nás tu máte znovu. 
    Vladimír Palek
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Z činnosti Jednotky dobrovolných hasičů Kublov
Letošní letní teplé období prázdnin přispělo k nárůstu mimořádných událostí i pro naši dobrovolnou 
jednotku Obce Kublov. Jak jsme již informovali, naše jednotka disponuje novějším zásahovým 
automobilem CAS 25k Liaz 101. Díky obětavosti několika členů bylo vozidlo v rámci možností 
upraveno a zařazeno do výjezdů naší zásahové jednotky.
Dne 3. 7. 2015 byl pro naši jednotku vyhlášen poplach na pomoc při likvidaci požáru polního 
porostu v katastru obce Otročín. Z důvodu parkování vozidla v horní garáži, mají členové zásahové 
jednotky ztížený výjezd, přes tyto podmínky, jednotka splňuje požadovaný výjezd a dodržuje limit 
stanovený zákonem - 10 minut.  Při tomto takzvaném prvním ostrém zásahu našeho vozidla 
jednotka vyjela v počtu 1+ 4 na místo určení, kde zajistila dodávku vody pro zasahující cisterny a 

následně dopravu vody z obce Nový 
Jáchymov na místo zásahu. 
Dne 16. 7. 2015 došlo k dopravní 
nehodě motocyklu v obci Kublov, zde 
jednotka připravila osvětlení pro možné 
přistání letecké záchranné služby a 
následně pomáhala s transportem 
zraněného do vrtulníku.
17. 7. 2015 byla jednotka vyslána 
operačním střediskem k odklizení 
padlého stromu přes komunikaci za obcí 
Broumy ve směru na Skryje. Za pomoci 
motorové pily hasiči strom rozřezali a 
odklidili z komunikace.

23. 7. 2015 se stala dopravní 
nehoda osobního automobilu na komunikaci mezi Kublovem a Svatou. Jednotka na místě provedla 
protipožární opatření a zabránila úniku provozních náplní před příjezdem profesionální jednotky 
z Hořovic.                                             

10. 8. 2015 došlo k požáru polního porostu v obci Šípy – Bělbožice na okrese Rakovník. Na 
žádost operačního střediska, vyjela 
jednotka na meziokresní pomoc při 
likvidaci tohoto požáru. Vzhledem 
k mimořádným událostem, kdy ve 
stejnou dobu byl větší počet požárů 
na okrese Rakovník. Přes vzdálenost 
38 km, byl zásah účinný a při 
rozloze 2 hektarů zasažených 
požárem se naší jednotce podařilo 
za pomoci místních zemědělců 
zmírnit škody. Před příjezdem na 
místo zásahu, bylo provedeno 
oborání zasažené plochy a po 
příjezdu jednotka provedla dohašení 
ohnisek. 
11. 8. 2015 zahořel polní a lesní 
porost u obce Březová, zde byl vyhlášen druhý stupeň, což zamenalo větší rozsah požáru a větší 
nasazení jednotek požární ochrany. Na místo zásahu se naše jednotka dostavila zároveň 
s profesionální jednotou z Hořovic. Jednotka z Kublova pomocí speciálního proudu ,,vysokotlak“, 
kterým je vůz vybaven, prováděla účinný zásah v lesní části s minimální spotřebou vody .
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Co říci závěrem, letošní letní 
období bylo pro všechny hasiče, jak 
profesionální, tak dobrovolné velmi
náročné. Za jejich obětavost a pomoc 
druhým jim patří velké poděkování.
Zvláště dobrovolným hasičům, kteří vše 
dělají ve svém volném čase, na úkor 
svých  rodin.

Rád bych ještě připomněl, že 
nastalo chladné období a dovoluji si
apelovat na všechny spoluobčany ke 
zvýšené opatrnosti při zatápění a údržbě 
komínů. Každý vlastník nemovitosti, by 
měl mít revizi komínu a doklad o jejím 
provedení.  

   Velitel JSDH Kublov Martin Šmíd

Tělovýchovná jednota Kublov

V sobotu 12. září 2015 připravil 
oddíl Sport pro všechny výšlap okolím 
Čertovy skály. Z programu TJ „ Poznej 
své okolí“ to byla už druhá velmi zdařilá 
akce. Celkem 33 dospělých a 7 dětí 
vyrazilo na procházku Chráněnou 
krajinnou oblastí Čertova skála, údolím 
Tyterského potoka k Rozvědčíkovi a 
odtud k přívozu. Loďkou na druhou 
stranu řeky k domku s pamětní síní Oty 
Pavla a na Branov. Za krásného slunného 
počasí si všichni užili nádherné výhledy 
na barvící se lesy a řeku Berounku. 
Zveme všechny příznivce pohybu na 
zdravém vzduchu na další výšlap, plánovaný na květen 2016. 

SBÍREJME VÍČKA PRO BARUNKU

Barunka je 12 letá holčička, která prodělala cévní 
mozkovou příhodu v prenatálním období a následkem 
této příhody došlo k rozsáhlému postižení mozku (DMO).
Důsledkem jejího postižení je i porucha rovnováhy. 
Pohyb v domácím prostředí a krátké vzdálenosti zvládá s 
asistencí druhé osoby, ale k větším vzdálenostem a chůzi 
v terénu používáme invalidní vozík. Co je ale 
nejdůležitější, že je to úžasná, šťastná holčička, že má 
kolem sebe lidi, kteří ji miluji a hlavně je to velká 
bojovnice.

Prosím, pomozte nám se sběrem víček. Sběr víček 

pořádáme na popud a s pomocí dobrých přátel. Sami 

bychom se do toho asi nikdy nepustili. Barborce to moc 

pomůže.

Za nasbírané penízky bychom rádi pořídili 
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Barunce elektrický vozík, který jí usnadní pohyb v terénu a budeme tak moci vyrazit na pořádnou 
dlouhou túru. Sběrná místa: Štancová Markéta - Kublov 237 a Rázka Pavel - Kublov 34
stancova.marketa@seznam.cz, více info na FB Sbírejte víčka pro Barunku

Všem, kdo pomáhají, moc děkujeme.

Díky, díky, díky... všem organizátorům, účinkujícím a účastníkům dobročinného koncertu pro 
Barunku 10. 10. 2015 v kostele sv. Jana Křtitele na Velízu.

Atmosféra v kostele byla pro mne velice emotivní a dojetí mi zabránilo poděkovat na místě.
Vážíme si Vašeho zájmu a pomoci, ještě jednou s Barunkou děkujeme

za celou rodinu Markéta Štancová

Vážení přátelé kublovské školky !
Dovolte mi, abych Vás seznámila s novými informacemi z práce v naší školce. Dva měsíce 
z nového školního roku jsou téměř za námi. Každým rokem se mi zdá ten čas rychlejší a rychlejší 
. Od září pracujeme s novým školním vzdělávacím programem. Je inovující a v mnohém zcela 
ojedinělý a transformační. Transformační ve smyslu práce s dětmi, která je více zaměřená na vnitřní 
prožívání dětí.

Vychází z myšlenky implementace 7 návyků či zásad efektivního jednání, které jsem 
upravila do vzdělávacího programu pro předškolní děti s názvem „Vymyslím a dokážu, naučím a 
ukážu“. Tento program, akreditovaný ministerstvem, umožňuje měnit školní kulturu, prostředí, 
vnitřní prožívání dětí i způsob práce s nimi. 

Žijeme ve společnosti znalostí, v níž je zdrojem prosperity schopnost vědomosti a znalosti 
využít k úspěšnému zařazení do společnosti. Každý jedinec však musí nalézt sám v sobě dostatek 
motivace, mít potřebnou vnitřní sebekázeň a umět tvořit synergii s ostatními, aby ve společnosti 
opravdu uspěl. Je to těžký a 
dlouhý proces, kterému se 
většinou děti učí postupně, 
životními zkušenostmi, 
pokusy a omyly. 

Možná by to ale 
mohlo být i jinak. 
Vytváření návyků 
efektivního jednání plně 
koresponduje se specifiky 
předškolního vzdělávání a 
formami práce. Děti se 
MOHOU učit 
SEBEŘÍZENÍ již 
v předškolním období. 
Cílem je vybavit děti 
takovými schopnostmi a 
dovednostmi, díky kterým budou lépe připraveni uspět ve společnosti 21. stol. Cílem výchovy k 
sebeřízení není jen úspěch, hlavním cílem je povzbudit v dítěti vědomí jeho potenciálu, vědomí 
toho, že může aktivně zasahovat do dění kolem sebe a tím se v okolním světě lépe orientovat. Cílem 
sebeřízení je vytváření osobních postojů směřujících k převzetí zodpovědnosti za své jednání.
Adaptace a implementace efektivního sebeřízení do všech složek vzdělávání je záležitostí našeho 
vzdělávacího programu. Efektivní sebeřízení má dlouhodobé cíle na úrovni sebepoznávání, 
pěstování sebevědomí a sounáležitosti s okolím. Vzájemnost znamená víc než nezávislost. Celý svět 
je tvořen lidmi, kteří touží být úspěšní, ovšem jen lidé, kteří dokáží efektivně pracovat sami na 
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sobě, stát se svými vlastními lídry, kteří dokáží soustředit svůj elán, myšlenky, energii na větší a 
společné záležitosti než jsou oni sami, takoví lidé mění svět k lepšímu. 
A nyní konkrétně k jednotlivým návykům sebeřízení, které se snažíme v dětech pěstovat:
1. PROAKTIVITU – nemusím čekat, co kdo vymyslí, umím vymyslet a dokázat tvořit sám
2. PLÁNOVÁNÍ – nasměrování celé osobnosti k očekávanému, k tomu, co bych chtěl/a dokázat
3. SMYSL PRO POVINNOST – nejdřív práce potom zábava, jen tak můžeme relaxovat naplno
4. SMYSL PRO OBJEKTIVITU – nic není zadarmo, vše se lépe podaří po vzájemné dohodě
5. NASLOUCHÁNÍ – smysl pro vzájemnost
6. SMYSL PRO VLASTNÍ POTŘEBY A NABRÁNÍ NOVÝCH SIL
Pevně věřím, že se nám podaří zavést tyto návyky a práci s nimi do celého denního režimu 
v mateřské škole tak, aby dětem návyky zvnitřněly a dopomohly jim ke zvládání nejrůznějších 
situací každodenního života.
Těšíme se na setkání s Vámi všemi při akcích, které se chystají v obci!

S pozdravem a přáním jen dobrých dní Marie Rumpíková za kolektiv MŠ Kublov  

Sokol Kublov z. s.
Tenisový oddíl se i v letošním roce zúčastnil, jako každoročně, Oblastní soutěže smíšených 
družstev  dospělých. Družstvo hrálo ve složení: Petr Honzík, Josef Míchal ml., Miroslav Kratochvíl, 
Tomáš Jirásek, Artur Krečko, Zdeněk Vlk, Jana Hrudková, Eva Nejedlá. 
Tabulka skupiny - výsledné pořadí

Pořadí Klub Vítězství Porážky
Body v 
tabulce

1 Lokomotiva Zdice 6 0 12

2 SK Nižbor 5 1 11

3 TJ ČECHIE Nový Jáchymov 3 3 9

4 Spartak Žebrák A 3 3 9

5 Spartak Hořovice B 2 4 8

6 Sokol Kublov 2 4 8

7 Spartak Žebrák B 0 6 6

Hráči Sokola Kublov zakončili tenisovou sezonu tradičním turnajem čtyřher dne 3.10.2015. V říjnu 
na tenisových kurtech ještě probíhá trénink žáků tenisové školy Davida Zýky, který se od května 
nepřerušil ani o prázdninách, což svědčí o zájmu dětí a to je dobře.
                                                                Miroslav Malec – starosta Sokola Kublov, z.s.

Místní zahrádkáři od 19.září zpracovali v moštárně dosud 4200 kg jablek. Poslední moštování 
bylo 24. 10. 2015. Ačkoli se očekávala nízká úroda, výsledek nás překvapil. Přejeme všem 
zákazníkům dobrou chuť.

Jan Pavlíček - předseda

Historie rodného domku J. L. Zvonaře č. 10 v Kublově.
Tato roubená stavba je typickým příkladem středočeské lidové architektury z přelomu 18. a 

19. století. Na přiložené reprofotografii z časopisu Světozor z roku 1913 je zachycen její tehdejší 
vzhled. Původní došková krytina byla později nahrazena šindelem a na pozemku vznikly další 
stavby. Přesto byl její původní ráz zachován a díky péči posledního majitele p. Hoška je ozdobou 
naší obce. 
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Podle zápisu v knize gruntovní rychty Kublovské uložené ve státním archivu, byl v letech 
1797 - 1809 majitelem tohoto domu Jan Zíma, který jej prodal 20. června téhož roku manželům 
Frýbertovým za 120 zlatých. Ti zde hospodařili až do 29. srpna 1823 a předali jej své dceři Kateřině 
a jejímu manželovi Františku Zvonařovi ze Bzové v postupní otcovské ceně 250 zl. Zde se jim 22. 
ledna 1824 narodil syn Josef Leopold, pozdější hudební skladatel. Po smrti rodičů převzala dům 
jejich dcera Veronika provdaná za Františka Humla ze Svaté a pak jejich syn František z Kladna, 

který zde nežil, domek byl osídlen nájemníky. Dne 24. září 1871 byla na domě odhalena Zvonařovi 
pamětní deska. Kolem roku 1900 jej Huml prodal manželům Josefu a Marii Neumannovým. Po 

tragické smrti manžela ho vdova Marie prodala manželům Václavu a Josefě Hoškovým. Dalším 
majitelem byl jejich syn Jan, který udržoval domek ve vzorném stavu až do své smrti v tomto roce. 

V roce 1945 byla z iniciativy místních občanů vyhlášena sbírka s názvem " Svépomocná 
akce pro zakoupení a udržování rodného domku J. L. Zvonaře v Kublově", která se setkala s 
nebývalým zájmem, což je doloženo dvěma zápisnými knihami uloženými v místním Památníku. 
Zde jsou uvedeny finanční částky, kterými jednotliví občané přispěli i s jejich jmény. Tato 
iniciativa však skončila neúspěchem, ačkoliv obec nabídla majitelce náhradou dům, kde je dnes 
umístěn poštovní úřad. Ta jej však odmítla z důvodu, že zde není k dispozici studna jako zdroj pitné 
vody.

V současné době přešla nemovitost do majetku obce, která určitě najde její vhodné využití 
pro své potřeby, i když bude nutné realizovat jisté úpravy.

           Jaroslav Král

Zveme vás

Na akce Kublováčku - viz str. 3

20. 11. 2015 od 17. 00 hodin v zasedací místnosti OÚ pořádá obec Kublov Vernisáž 
výstavy obrazů Martina Hamouze a povídání Oty Dvořáka o jeho nové knize.

5. 12. 2015 od 14.00 hodin v sále Na Slovance pořádá obec Kublov „Setkání s občany“. 
Vystoupí děti z Mateřské školy Kublov, Ota Dvořák nás seznámí se svými novými 
knihami. Připraveno bude malé občerstvení a pro důchodce také dárek. 

V neděli 27. 12. 2015 od 15.00 hodin pořádá obec Kublov Vánoční koncert duchovní 
hudby v podání pěveckého souboru KUBR v kostele Narození sv. Jana Křtitele na 
Velízu.

*****

14. a 15. listopadu sběr bioodpadu a velkoobjemového odpadu na ploše u Veského 
rybníka 

*****
Ředitelka Mateřské školy Kublov, vyhlásila výběrové řízení na pracovní pozici učitel / 

učitelka mateřské školy jako zástup za dlouhodobě nepřítomnou učitelku




